

التاريخ: 26 أغسطس 2025 Date: 26 August 2025 M/s **Boursa Kuwait** السادة الأفاضل / شركة بورصة الكويت المحترمين

استكمال استحواذ مينزبز للطيران على شركةG2 Secure Staff

تحية طيبة وبعد ،،،

Completion of Menzies Aviation's Acquisition of G2 Secure Staff Reference to the above-mentioned subject; Agility Public Warehousing Company would like to announce the below material information:

بالاشارة الى الموضوع اعلاه، تود شركة أجيليتي للمخازن العمومية أن تفصح عن معلومة جوهرية حسب النموذج أدناه:

material information:		, ,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,	
Date	26/08/2025	2025 /08 / 26	التاريخ
Name of Listed Company	Agility Public Warehousing Company K.S.C.P ("Agility")	شركة أجيليتي للمخازن العمومية ش.م.ك.ع ("أجيليتي")	اسم الشركة المدرجة
Previous Disclosure Subject	Menzies Aviation Acquires G2 Secure Staff	شركة مينزيز للطيران تستحوذ على شركة G2 Secure Staff	عنوان الافصاح السابق:
Date of previous Disclosure	14 /04/ 2025	2025 / 04 / 14	تاريخ الافصاح السابق:
Material Information update:	Agility would like to announce that Menzies Aviation, a wholly owned subsidiary by Agility Global PLC, has completed the acquisition of 100% of US-based G2 Secure Staff, for an enterprise value consideration of \$305m plus a deferred consideration of \$10m payable in 2026 and subject to achieving certain agreed upon performance metrics. The deal strengthens Menzies position as the world's largest aviation services provider, operating at 350 airports in 65 countries. G2's operations will be rebranded under the Menzies Aviation name, with integration already underway to ensure a seamless transition for employees, customers, and partners.	تعلن أجيليتي أن شركة مينزيز للطيران، إحدى الشركات التابعة لشركة أجيليتي جلوبال بي إل سي، قد استكملت عملية الاستحواذ على نسبة 100% من شركة 202 Secure Staff والأمريكية بقيمة 305 مليون دولار أمريكي بالاضافة الى مبلغ 10 مليون دولار سيتم دفعه في 2026 شرط تحقيق مؤشرات اداء متفق عليها. تعزز هذه الصفقة مكانة مينزيز كأكبر مزود لخدمات الطيران في العالم، حيث تدير عملياتها في 350 مطاراً عبر وسيتم إعادة هيكلة عمليات شركة 2G تحت اسم مينزيز للطيران، مع بدء تنفيذ خطة الدمج لضمان انتقال سلس للموظفين والعملاء والشركاء.	التطور الحاصل:
Impact of the material information on the financial position of the company	G2 Financials will be consolidated with Menzies' and this is expected to boost Menzies' group revenue by 20% to over \$3.1 billion, based on Menzies FY 2024 revenue figures.	سيتم دمج بيانات G2 Secure Staff المالية مع بيانات مينزيز ومن المتوقع أن تزيد إيرادات مينزيز بنسبة 20% الى ما يزيد عن 3.1 مليار دولار بناءً على بيانات مينزيز للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024.	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة:
Best Regards,		وتفضلوا بقبول فائق الاحترام و التقدير ،،،	

Tarek Abdul Aziz Sultan Al Essa Vice Chairman and CEO

كة أجيليتي لعمومية ش.م.ك. 31 Kuwait Agility Public Warehousing Company K.

طارق عبد العزيز سلطان العيسى نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي

مر فق نسخة الى هيئة أسواق المال